
Interpelácia č. 135/2017   
 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
Ing. Gore: 
Bolo v máji 2017 odpovedané Miroslavovi Havrilčakovi na jeho žiadosť a mesto v odpovedi 
vyjadrilo svoje stanovisko? 
 
PhDr. Čižmár: 
Myslíte pracovné stretnutie, ktoré sa konalo na pôde mesta? 
 
Ing. Gore: 
Myslím to pracovné stretnutie, na ktorom sa nemohli zúčastniť poslanci mestského 
zastupiteľstva a výstupom tohto stretnutia mala byť odpoveď v máji 2017 pre žiadateľa, tak sa 
pýtam, či mu bolo odpovedané.  
 
PhDr. Čižmár: 
V tejto veci, či bolo písomne odpovedané vám neviem momentálne odpovedať. Viem, že bolo 
realizované pracovné stretnutie, tak, ako ste hovorili vy, bolo za účasti právneho zástupcu 
mesta Trebišov a pána Havrilčaka. Opäť zopakujem, že mesto si splnilo svoje zmluvné 
podmienky vo veci diela rekonštrukcie na Dome smútku.  
 
Ing. Gore: 
Keď si splnilo, prečo mu nebolo odpovedané, alebo bolo odpovedané?  
 
PhDr. Čižmár: 
Bolo zrealizované to, aká zaznela požiadavka, to znamená, pracovné stretnutie. Ešte raz 
opakujem pán poslanec, vo veci diela rekonštrukcie  Dom smútku, boli naplnené zmluvné 
podmienky. 
 
Ing. Gore: 
Dobre, smrdí mi to ignoranciou,  pán primátor. Nestojíme si za slovom, ako sa v rozprávkach 
hovorí, naše slovo nestojí ani za fajku tabaku.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 


